
 

 

INFORMACJA 

o posiedzeniu Komisji Infrastruktury 

nr posiedzenia: 85 

data posiedzenia: 15 maja 2017 r. 
 

 

Porządek posiedzenia: 

 1. Informacja na temat realizacji przez PKP PLK SA projektów infrastruktury kolejowej 

współfinansowanych z funduszy unijnych. 

2. Informacja na temat budowy linii kolejowej Podłęże – Piekiełko. 

Posiedzeniu przewodniczył: 

 przewodniczący komisji Stanisław Kogut. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
senatorowie członkowie komisji: 

Wiesław Dobkowski, Piotr Florek, Robert Gaweł, Maciej Grubski, Jan Hamerski, Stanisław 

Kogut, Grzegorz Peczkis, Jacek Włosowicz, 

 
goście, m.in.: 

Ministerstwo Infrastruktury i Budownictwa: 

podsekretarz stanu Andrzej Bittel ze współpracownikami, 

Ministerstwo Rozwoju: 

zastępca dyrektora Departamentu Programów Infrastrukturalnych Małgorzata Zielińska ze 

współpracownikami, 

Ministerstwo Finansów: 

zastępca dyrektora Departamentu Wspierania Polityk Gospodarczych Artur Kawaler ze 

współpracownikami, 

PKP Polskie Linie Kolejowe SA: 

prezes zarządu Ireneusz Merchel ze współpracownikami, 

Izba Gospodarcza Transportu Lądowego: 

prezes zarządu Marita Szustak ze współpracownikami, 

Centrum Unijnych Projektów Transportowych: 

dyrektor Przemysław Gorgol ze współpracownikami, 

Politechnika Warszawska: 

pracownik naukowy Przemysław Ilczuk. 

 

 

 

 

 

 

Ad 1. 
 



 

 

 Prezes zarządu PKP Polskie Linie Kolejowe SA Ireneusz Merchel przedstawił informację na 

temat realizacji przez PKP PLK SA projektów infrastruktury kolejowej współfinansowanych 

z funduszy unijnych. 

Nad informacją przeprowadzono dyskusję. W dyskusji zabrali głos senatorowie oraz  

przedstawiciele Ministerstwa Infrastruktury i Budownictwa, Ministerstwa Rozwoju i Izby 

Gospodarczej Transportu Lądowego. Senatorowie w trakcie dyskusji poruszyli tematy 

związane z inwestycjami w infrastrukturę kolejową na terenie województw wielkopolskiego, 

małopolskiego i opolskiego. 

Przewodniczący komisji Stanisław Kogut zaproponował, aby zarząd PKP PLK SA przedstawił 

komisji za kilka miesięcy kolejną informację nt. harmonogramu wykonania prac związanych 

z inwestycjami w infrastrukturę kolejową współfinansowanych z funduszy unijnych. 

Ad 2. 
 

 Członek zarządu PKP Polskie Linie Kolejowe SA Włodzimierz Żmuda przedstawił informację 

na temat budowy linii kolejowej Podłęże – Piekiełko. 

Nad informacją przeprowadzono dyskusję. W dyskusji zabrali głos senatorowie oraz 

przedstawiciele resortów. Dyskusję zdominowała tematyka związana z finansowaniem 

inwestycji na linii kolejowej Podłęże – Piekiełko. 

 

 

Opracowano w BPS 

 


